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1. Is er genoeg ambtelijke capaciteit?  

De warmtetransitie vereist veel capaciteit bij gemeenten. De mate waarin een gemeente regie 

kan uitoefenen hangt af van de beschikbare capaciteit. Het werk is arbeidsintensief en 

integraliteit en participatie vragen beide om aanvullende tijd en middelen. De vraag of er genoeg 

ambtelijke capaciteit is, is een politieke vraag en geen technische vraag.  

 

2. Hoe zit het met de netcapaciteit?  

De gemeente heeft de netbeheerder nodig om de plannen te realiseren, ze zijn noodzakelijk als 

het gaat om aansluiting en afsluiting. De warmtetransitie vraagt om een gezamenlijke lange 

termijnplanning en behoeft afstemming op strategisch niveau. De netbeheerder zal dan ook 

nauw betrokken zijn bij het proces. 

 

3. Wordt er rekening gehouden met de stikstofproblematiek?  

De discussie omtrent stikstof is momenteel nog in volle gang. We kunnen hier nog geen uitspraak 

over doen wat dit op lange termijn zal betekenen. Het zijn echter wel randvoorwaarden waar we 

rekening mee houden.  

 

4. Zienswijze en nota van beantwoording  

Deze zal gedeeld worden  

 


